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基本操作说明：

1.对码和分组：遥控器需要与驱动进行对码操作后才能使用，方法如下：

   将驱动与负载灯具（光源）、电源连接正常完成后，选定需要分组控制的灯，接通电源，

在接通电源的瞬间（看到灯光/光源亮后3秒钟内）按选定某一组的开键（     ），看到灯

（光源）将“慢闪三下”，即对码与分组成功。（若灯具较多，重复以上步骤直到将所有需

要分组对码的灯进行分组配对。）

a) 注意：每个驱动只能同时与遥控器上的一个组匹配，一个遥控器可以匹配无数个驱动，

   但一个驱动最多只能同时接受4个遥控同遥控.

2.清码与重新分组：如果房间布局改变，或者使用喜好变化，想更改以前的分组（对码），

重新分组前需要将遥控LED灯的地址码清除，方法如下：选定需要清码的灯具，切断电源后，

重新接通电源，在接通电源灯亮后的3秒钟内），连续按总开键           或相应组开键           5次，

即看到灯/光源将“快闪六下”，确认清码成功。清码成功后，重新分组货对码的操作过程和

第一条“对码和分组”的操作完全一致。

3.小夜灯功能：找到遥控器上的夜灯键，按下之后无论灯在什么状态下，灯光都回到小夜灯模式。

4.遥控分段功能：按下遥控器上的中间色温键，可以选择快速选择正白光，暖白光，中性光。

5.定时功能：找到遥控器上的定时键，第一次灯闪一下，表示定时半小时，第二次灯闪二下，

表示定时一个小时，按下其他总开键或相对应的           取消定时功能.

6.情景光功能：找到遥控器上的情景光键，按下之后，侧发光的灯打开，或辅助光打开.

7.墙壁开关分段：本电源采用先进的自动同步技术，灯光打开后八秒钟，电源会自动进入记忆

功能，用墙壁开关把电断掉，然后再上电，现在的灯光是记忆上一次关灯前的状态，紧接着用

墙壁开关把电再断掉,这时电源进入分段状态,重复开关,可以用开关分出:正白光,暖白光,中性光。

8.节能键：按下节能键，灯光自动进入省电模式，可省电百分之五十。 
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Color temperature control key

RGB dynamic

Group open key, code, clear code

Press the first light to flash for 30 minutes
Press the second indicator and blink twice to indicate the timing of 60 minutes
Press the main ON key or ON key ON the relative group
Cancelable timing

Turn on all matched lights and extinction

Small night lamp button

The bright lights

Quick color temperature selection

Turn off all lamps that have been calibrated

Press this key to reduce the power by half

Grouping key

Color temperature control key

Basic operation instructions:

1.Code and grouping: The remote control can only be used after code operation with the driver. The methods are 
    as follows:
    After the connection between the driver and the load lamp (light source) and the power supply is completed, 
   select the lamp to be controlled by the group and switch on the power supply.At the moment of power ON(within 
   3 seconds after seeing the light/light source light) press the ON button of selected group and see the light(Light 
   source) will "slowly flash three times", that is, the code and grouping is successful. (If there are more lamps, repeat 
   the above steps until all the neededTo group the lights of the code.a) Note: Each driver can only be matched with 
   one group on the remote control at the same time. A remote control can be matched with countless drivers, but a 
   driver can only accept a maximum of four remote controls at the same time.
2. Code clearing and regrouping: If the room layout changes, or the preference changes, and you want to change 
    the previous grouping (pair code), you need to clear the address code of the remote control LED lamp before 
    regrouping. The method is as follows: Select the lamp that needs to clear the code, disconnect the power supply, 
    and reconnect the power supply. Within 3 seconds after the power supply lights up), press the total on key or the 
    corresponding group of open keys ON5 times continuously, that is, when you see the lamp/light source will "flash 
    six times", and confirm the successful code clearing. After the code clearing is successful, the operation procedure 
    of regrouping the goods pair code is the same as the operation in the first "pair and group" section.
3. Small night light function: Find the night light button on the remote control and press it. No matter what state the 
    light is in, the light will return to the small night light mode.
4. Remote control segment function: press the middle color temperature key on the remote control, you can choose 
    to quickly select positive white light, warm white light, neutral light.
5. Timing function: Find the timing button ON the remote control. The first light flashes for half an hour; the second 
    light flashes twice for an hour; press other main open keys or ON corresponding to cancel the timing function.
6. Scene light function: Find the scene light key on the remote control, press it, and the side light or auxiliary light 
    will turn on.
7. Wall switch section: The power supply adopts advanced automatic synchronization technology, eight seconds 
    after the light is turned on, the power will automatically enter the memory function, with the wall switch off the 
    power, and then power on, now the light is the memory of the last time before the light off, followed by the wall 
    switch to power off again, at this time the power into a segmsegmed state, repeat switch, you can switch out: 
    positive white light, warm white light, neutral light.
8. Energy saving key: Press the energy saving key, the light will automatically enter the power saving mode, which 
    can save 50% of the power.
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